
 

 

 

 

 

Ερώτημα: 

Καλησπέρα και συγχαρητήρια για το έργο σας μέσω των αγώνων σας. Θέλω να 

ρωτήσω γιατί δεν δίνουν δικαίωμα από το αρχηγείο και συγκεκριμένα από το τμήμα 

μεταθέσεων για αμοιβαίες μεταθέσεις πενταετών πρώην εποχικού και ιδιώτη εφόσον 

είναι και οι 2 πενταετείς και τους χαρακτηρίζει ως από διαφορετικούς πίνακες 

κατάταξης. 

Απάντηση στο ερώτημα: 

Αγαπητέ συνάδελφε η Ε.Α.Κ.Π. μέσω της εκπροσώπησής της στο Υπηρεσιακό 

Συμβούλιο Μεταθέσεων, έχει καταγγείλει την επιλογή της Φυσικής Ηγεσίας να μην 

εξετάζονται οι αιτήσεις μεταθέσεων και αποσπάσεων των συναδέλφων 5ετούς 

θητείας, ιδιαίτερα από τον περασμένο Δεκέμβριο, χωρίς να δοθεί καμιά απάντηση 

από τους καθ ύλην αρμόδιους, για το συγκεκριμένο θέμα (βλέπε την ανακοίνωση στις 

2-5-2013  στην ενότητα «Δείτε όλες τις Ανακοινώσεις» στην αρχική σελίδα του site 

της παράταξης). 

Εκτιμούμε ότι η συγκεκριμένη επιλογή οφείλεται στην αναμονή της επικείμενης 

έκδοσης του νέου αντιδραστικού Κανονισμού Μεταθέσεων, που θα επιφέρει σωρεία 

προβλημάτων σε όλους τους συναδέλφους μόνιμους και 5ετής. Η παράταξή μας θα 

παλέψει με όλες τις δυνάμεις της για την αποτροπή και του συγκεκριμένου 

νομοθετήματος, απευθύνοντας κάλεσμα προς όλους τους συναδέλφους και 

παράλληλα θα προτάξει την αναγκαιότητα για αποδοχή και υλοποίηση της πρότασής 

της, που περιλαμβάνει την έκδοση ενός αξιοκρατικού κανονισμού. 

Σε ευχαριστούμε για την επικοινωνία.       

 


